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Protokół Nr 5.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 26 maja 2017 r. godz. 14:00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10 według 

załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Nieobecne dwie osoby – pan Mirosław Adamek i pan Zbigniew Wołcerz Nieobecność 

usprawiedliwiona przez Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Podczas rozpoczęcia posiedzenia nieobecny pan Tomasz Staniek. 

 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia. 

1.Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2.Informacja Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności za 2016 r. 

3.Informacja dotycząca funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na terenie powiatu. 

4.Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok; 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości; 

d) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2016. 

5. Sprawy organizacyjne. 

a) omówienie spraw dotyczących obrony polskiej samorządności terytorialnej w Polsce 

oraz Karty Samorządności; 

b) rozpatrzenie prośby Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew Kielecka Hufiec Opatów 

dotyczącej dofinansowania wyjazdu harcerzy na Ukrainę. 

6. Zamknięcie posiedzenia.    

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Tomasz Świątek – Przewodniczący 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Pan Przewodniczący powitał wszystkich obecnych, stwierdził quorum. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wobec ich braku zapytał, kto jest za przyjęciem odczytanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
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Za” – 7 głosów, ,,przeciw”- 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów.  

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

Za” – 7 głosów, ,,przeciw”- 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który poinformował o sytuacji 

dotyczącej braku lekarza ortopedy w Szpitalu Powiatowym w Opatowie dzierżawionym przez 

,,Centrum Dializa” Sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu. 

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który zaproponował, aby w/w sprawa 

została omówiona w punkcie dotyczącym spraw organizacyjnych. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie powyższej propozycji. 

 

Wobec braku dalszych pytań, poddał pod głosowanie w/w sprawę, pytając kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w propozycję. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

Za” – 7 głosów, ,,przeciw”- 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Ad.2.Informacja Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w w/w temacie, co stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań, poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek (godz. 14:08). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w obecności 8 - osobowego składu komisji. 

 

Ad.3.Informacja dotycząca funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na terenie 

powiatu. 

Głos zabrała pani Katarzyna Ambryszewska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Opatowie, omówiła informację dotyczącą funkcjonowania Domów Pomocy 

Społecznej na terenie powiat. Poinformowała, iż na terenie powiatu opatowskiego 

funkcjonuje trzy domy pomocy społecznej : Dom Pomocy Społecznej w Zochcinku, gdzie 
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koszt utrzymania mieszkańca to 3.550 zł, oraz Dom Pomocy Społecznej w Sobowie z filią 

w Suchodółce, a koszt utrzymania pensjonariusza to 3.432 zł i Dom Pomocy Społecznej 

w Czachowie z kosztami utrzymania na jedną osobę to 3.332 zł. 

Pani Kierownik powiedziała również, iż jest duże zainteresowanie każdym z domów pomocy, 

a także są umieszczani coraz to młodsi mieszkańcy. Kontynuując poinformowała, iż wszystkie 

szczegóły są zawarte w informacji dotyczącej funkcjonowania domów pomocy społecznej na 

terenie powiatu opatowskiego w 2016 r., stanowiący załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi w w/w temacie. 

 

O głos poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał czy w domach pomocy społecznej 

są też osoby z innych powiatów. 

Odpowiedziała na powyższe zapytanie pani Katarzyna Ambryszewska, iż przyjmowane są 

osoby z różnych powiatów, które mają komplet dokumentów, a także zdarza się przyjęcie 

w trybie interwencyjnym „dosłownie przywiezione pod drzwi” bez dokumentów 

i uzgadniania ponieważ jest obowiązek przyjęcia. 

 

Następnie głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał czy są jakieś rezerwy miejscowe  

w domach pomocy. 

 

Pani Katarzyna Ambryszewska odpowiedziała, iż w Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku 

rozbudowywane jest trzecie piętro i będzie dwadzieścia dodatkowych miejsc. Dodała, iż 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku – pan Jarosław Basak podpisał umowę 

z Urzędem Marszałkowskim i otrzymał pieniądze na montaż windy i w związku tym będzie 

występować o zwiększenie liczby miejsc. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w w/w temacie. 

Wobec braku pytań poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4 Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

 

O zabrania głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która poinformowała, iż 

ten projekt uchwały powiązany jest z projektem w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Opatowskiego na 2017 rok , a jeśli będą pytania to odpowie. 
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Głos zabrał pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał, czy punkt c) dotyczący wyrażenia 

zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomość jest związany z projektem budżetowym. 

 

Na powyższe zapytanie odpowiedziała pani Sekretarz Ewa Masternak mówiąc, iż punkt ten 

nie wiąże się z tymże projektem uchwały. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości. 

Następnie udzielił głosu pani Sekretarz, Ewa Masternak która odpowiedziała na pytanie pana 

Krzysztofa Hajdukiewicza, iż jeśli chodzi o ustanowienie hipoteki na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego związane jest to z projektem realizowanym przez Spółkę z o. o. ,,TOP 

MEDICUS”, która jest zobowiązana jako beneficjent do zabezpieczenia środków finansowych. 

Takiego zabezpieczenia Urząd Marszałkowski zażądał od spółki „TOP MEDICUS” w formie 

ubezpieczenia, poręczenia kredytu, jak również hipoteki. W przypadku poręczenia lub 

ubezpieczenia wiąże się to z tym, iż dodatkowo środki finansowe przenieś musi powiat. Przy 

ubezpieczeniu to 2% od wartości na pół roku. Pani Sekretarz dodała, iż jest to zabezpieczenie 

dla Województwa na realizację projektu i na czas projektu. 
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Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał co ma być konkretnie zabezpieczone, tj. czy 

Urząd Marszałkowski przekaże środki spółce „TOP MEDICUS” na realizację tego projektu i czy 

chodzi tu o zabezpieczenie ciągłości tego projektu. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie pani Sekretarz poinformowała, iż chodzi o zachowanie 

ciągłości zabezpieczenia tego projektu, a w regulaminie jest podane również, iż w sytuacji 

kiedy ten okres zabezpieczenia „wyjdzie”, wówczas wydadzą powiatowi odpowiednie 

zaświadczenie, które przedłożone zostanie do Ksiąg Wieczystych i wówczas będziemy 

radnych informować, gdyż to nie będzie przedmiotem obrad Rady Powiatu. 

 

Kontynuując pan Grzegorz Gajewski zapytał, jaka jest wartość tego projektu. 

 

Pani Sekretarz Ewa Masternak odpowiedziała, iż koszt tego projektu to 2.700.000,00 zł plus 

wkład własny, co daje kwotę 3.314.000,00 zł. 

 

Głos zabrała pani Wiesława Słowik, która dodała, iż w uzasadnieniu do projektu uchwały jest 

wyjaśnione, że ma to stanowić zabezpieczenie prawidłowej realizacji tego projektu. 

 

Pan Krzysztof Hajdukiewicz zadał pytanie, czy ten projekt będzie realizowany w budynku 

starego Szpitala Powiatowego w Opatowie. 

 

Pan Starosta odpowiedział, iż projekt będzie realizowany w budynku tzw. starego Szpitala 

Powiatowego w Opatowie. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

d) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2016. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2016. 

 

Wobec braku pytań pan przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 
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Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

Ad.5. Sprawy organizacyjne. 

a) omówienie spraw dotyczących obrony polskiej samorządności terytorialnej w Polsce 

oraz Karty Samorządności. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który odczytał pismo z dnia 16 maja 2017 

dotyczące Karty Samorządności. 

Następnie pan Starosta odczytał przygotowany projekt stanowiska Rady Powiatu 

w Opatowie, która wyraziła poparcie Karty Samorządności jako wyraz poparcia dla zbioru 

wartości na jakich zbudowany jest samorząd terytorialny Rzeczpospolitej Polskiej. 

 

Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał, czy chodzi o solidarność z tymi gminami 

dookoła Warszawy. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie Starosta odpowiedział, iż nie tylko. Temat Karty 

Samorządności to dwukadencyjność, w ramach solidarności powinniśmy poprzeć Kartę 

Samorządności. 

 

W w/w temacie odbyła się krótka dyskusja. 

 

Wobec braku dalszych głosów pytań, poddał pod głosowanie w/w sprawę, pytając kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem.  

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w sprawę, która 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 2 głosy (pan Tomasz Staniek i pan Krzysztof Hajdukiewicz), 

„wstrzymał się” – 1 głos (pan Grzegorz Gajewski). 

 

b) rozpatrzenie prośby Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew Kielecka Hufiec Opatów 

dotyczącej dofinansowania wyjazdu harcerzy na Ukrainę. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który poinformował, iż wpłynęło pismo ze 

Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew Kielecka Hufiec Opatów dotyczące prośby 

o dofinansowanie wyjazdu harcerzy na Ukrainę, a także zakup materiałów dotyczących 

renowacji i ogrodzenia cmentarza. 
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Pan Starosta zaproponował, aby w w/w sprawie udzielić dofinansowania w kwocie 20 tys. zł., 

prosząc jednocześnie o pozytywną opinię w tejże sprawie. 

 

W w/w temacie odbyła się krótka dyskusja, w wyniku której pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie w/w sprawę, pytając kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem. 

  

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

sprawę, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który przeczytał pismo, które wpłynęło 24.05.2017 r. 

dotyczące wsparcia budowy drogi ekspresowej S -74 wraz z projektem petycji i listą 

podpisów. Nie podejmujemy stanowiska w tej sprawie, ponieważ dotyczy to rad gmin. 

 

Omówienie sprawy, zgłoszonej przez pana radnego Krzysztofa Hajdukiewicza na początku 

posiedzenia komisji. 

Głos zabrał pan Starosta, który omówił sprawę związaną z brakiem lekarza ortopedy 

w miesiącu maju br. w Szpitalu Powiatowym w Opatowie dzierżawionym przez ,,Centrum 

Dializa” Sp. z o. o. z siedzibą w Sosnowcu. Pan Starosta poinformował, iż otrzymał w tej 

sprawie pismo od Dyrektora ds. medycznych szpitala pani Izabeli Jaraczewskiej, iż w miesiącu 

maju br. poszli na zwolnienie lekarskie lekarze ortopedzi, a obecnie został jeden lek. med. 

pan Kazimierz Zając. Natomiast od czerwca będzie zatrudniony nowy lekarz ortopeda 

z Sandomierza lek. med. Mariusz Graczyk. Pan Starosta oznajmił, iż otrzymał taką informację 

w w/w temacie. 

 

Kontynuując omówił również sprawę braku personelu i odczytał wysyłane pisma do Szpitala 

Powiatowego w Opatowie dzierżawionego przez Spółkę ,,Centrum Dializa” z siedzibą 

w Sosnowcu stanowiące załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Pan Starosta wspomniał, iż 

planuje spotkanie z panem Jackiem Nowakowskim -  Prokurentem ,,Centrum Dializa’’ 

Sp. z  o.  o. w Sosnowcu w sprawie poprawy bieżącego funkcjonowania szpitala. 

 

Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał, czy może brać udział w zaplanowanym 

spotkaniu. 

Pan Starosta odpowiedział, iż nie widzi żadnych przeszkód. 

 

Pan Starosta poinformował, iż udzieli odpowiedzi na zadane pytanie panu Krzysztofowi 

Hajdukiewiczowi dotyczące braku zatrudnienia lekarza ortopedy w Szpitalu Powiatowym 

w Opatowie dzierżawionym przez „Centrum Dializa” Sp. z o. o. z siedzibą w Sosnowcu na 
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piśmie w terminie 2 – 3.06.2017 r. Nadmienił, iż zdarzy się podobna sytuacja to prosi 

o informację telefoniczną w tej sprawie. 

 

Głos zabrał również pan Krzysztof Mazurkiewicz, który poinformował, iż odszedł lekarz 

oddziału wewnętrznego pan Andrzej Karski, w związku z czym zagrożona jest ciągłość oraz 

praca tego oddziału w szpitalu w Opatowie. Został poproszony o pomoc w znalezieniu 

lekarza. 

 

Pan Starosta odczytał pismo, które wystosował pan Gustaw Saramański – Wicestarosta 

w dniu 10.05.2017 r. do pana Jacka Nowakowskiego Prokurenta ,,Centrum Dializa” Sp. z o. o. 

z siedzibą w Sosnowcu dotyczące wypowiedzenia lek. med. pana Andrzeja Karskiego, które 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie głos zabrał pan Grzegorz Gajewski pytając pana Starostę, czy planuje ,,czarny 

scenariusz” jeżeli Spółka ,,Centrum Dializa” nie wywiąże się i trzeba będzie rozwiązać umowę 

dzierżawy. 

 

Pan Starosta odpowiedział, iż nie planuje ,,czarnego scenariusza” ponieważ byłoby to nie 

opłacalne dla szpitala w Opatowie.  

 

O udzielenie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która poinformowała  

w imieniu pana Przewodniczącego Zbigniewa Wołcerza, iż wpłynął ostateczny protokół 

z pozaplanowej kontroli Komisji Rewizyjnej w Szpitalu Powiatowym w Opatowie 

dzierżawionym przez „Centrum Dializa” Sp. z o. o. z siedzibą w Sosnowcu. Podkreśliła, iż pan 

Przewodniczący zaprasza wszystkich zainteresowanych do zapoznania się z tymże 

protokołem do biura rady III piętro budynek Starostwa pok. 301. 

 

Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał panią Sekretarz, czy protokół z kontroli 

może otrzymać w wersji elektronicznej na skrzynkę e- mail. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, iż nie można go wysłać, tylko zapoznać się w biurze rady 

powiatu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania w w/w temacie. 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia. 

 

 

 



OR - II.0012.2.5.2017 
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Ad.6. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 14:40). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Tomasz Świątek 

 


